

Anti-Corruption Policy

سياسة مكافحة الفساد

1. Purpose

At **Babilyoon Almostaqbal Co.** (BAAC), we are committed to conducting our business with the highest ethical standards. This Anti-Corruption Policy outlines our firm stance against all forms of corruption, bribery, and unethical practices. We aim to ensure that all operations, both internally and externally, are conducted in a transparent, fair, and responsible manner, in compliance with local and international anti-corruption laws.

2. Scope

This policy applies to all employees, directors, officers, subcontractors, and suppliers of **Babilyoon Almostaqbal Co.** (BAAC), as well as any third parties acting on behalf of the company. **It is expected that all parties comply with this policy as a condition of doing business with BAAC.**

3. Zero Tolerance for Corruption

We have a **zero-tolerance policy** towards corruption, bribery, or any other form of unethical conduct, whether in relation to public officials or private sector employees. No employee, subcontractor, or business partner of BAAC shall offer, promise, give, request, or accept bribes, kickbacks, or any other form of corrupt payment or advantage in exchange for any favor or business advantage.

4. Prohibited Conduct

- **Bribery:** The offering, giving, receiving, or soliciting of anything of value to influence the actions of an individual or organization in a business or governmental context.

- **Kickbacks:** Any payment or advantage given to influence a business decision or to receive preferential treatment.

١. الهدف

في شركة بابليون المستقبل ، نلتزم بإجراء أعمالنا وفقاً لأعلى المعايير الأخلاقية. توضح هذه السياسة موقفنا الثابت ضد جميع أشكال الفساد والرشوة والممارسات غير الأخلاقية. نحن نسعى لضمان أن تتم جميع العمليات، سواء داخلياً أو خارجياً، بشفافية وعدالة ومسؤولية، مع الامتثال للقوانين المحلية والدولية لمكافحة الفساد.

٢. النطاق

تنطبق هذه السياسة على جميع الموظفين والمديرين والمسؤولين والمقاولين الثانويين و المجهزين في شركة بابليون المستقبل ، وكذلك أي أطراف ثالثة تعمل نيابة عن الشركة. و المتوقع من جميع الأطراف الامتثال لهذه السياسة كشرط للتعامل مع الشركة.

٣. سياسة عدم التسامح مع الفساد

لدينا سياسة عدم التسامح مع الفساد تجاه الفساد أو الرشوة أو أي شكل آخر من التصرفات غير الأخلاقية، سواء كانت تتعلق بالمسؤولين الحكوميين أو موظفي القطاع الخاص. لا يجوز لأي موظف أو مقاول ثانوي أو شريك تجاري في شركتنا تقديم أو الوعد بإعطاء أو طلب أو قبول الرشوى أو المزايا غير القانونية مقابل أي خدمة أو ميزة تجارية.

٤. السلوكيات المحظورة

- الرشوة: تقديم أو إعطاء أو تلقي أو طلب أي شيء ذي قيمة للتأثير على تصرفات الأفراد أو المنظمات في سياق تجاري أو حكومي.

- العمولات السرية (تحت الطاولة): أي دفعة أو ميزة تُعطى للتأثير على قرار تجاري أو للحصول على معاملة تفضيلية.

- **Facilitation Payments:** Small payments to expedite or secure the performance of routine government actions.

- **Gifts and Hospitality:** Acceptance or provision of gifts, entertainment, or hospitality that could influence a business decision or compromise objectivity.

5. Compliance with Laws

We are committed to complying with all relevant anti-corruption and anti-bribery laws in Iraq and internationally, including the **Iraqi Integrity Commission Law** and **Foreign Corrupt Practices Act (FCPA)**, among others. BAAC will also cooperate fully with regulatory authorities in investigating any claims or concerns regarding corruption.

6. Reporting Mechanisms

BAAC encourages employees and third parties to report any suspected corruption or unethical behavior. The company has established a confidential whistleblower hotline and email system to report concerns safely. Reports will be taken seriously and investigated promptly. BAAC guarantees that any individual making a good-faith report will not face retaliation.

7. Training and Awareness

BAAC is committed to ensuring that all employees and business partners are aware of this policy and the risks associated with corruption. Regular training programs will be conducted to educate employees on identifying and preventing corrupt activities and understanding the legal implications of violating this policy.

8. Consequences of Non-Compliance

Violations of this Anti-Corruption Policy may result in disciplinary actions, up to and including termination of employment or contracts. In cases where illegal activities are suspected, BAAC will cooperate fully with the relevant authorities, and legal actions may be pursued.

-**المدفوعات التسهيلية:** المدفوعات الصغيرة لتسريع أو تأمين أداء الأعمال الروتينية الحكومية.

-**الهدايا والضيافة:** قبول أو تقديم هدايا أو ترفيه أو ضيافة قد تؤثر على القرار التجاري أو تقوض الحياد.

٥. الامتثال للقوانين

نحن ملتزمون بالامتثال لجميع القوانين ذات الصلة بمكافحة الفساد والرشوة في العراق وعلى الصعيد الدولي، بما في ذلك **قانون حياة النزاهة العراقي و قانون مكافحة الفساد الأجنبي (FCPA)**، وغيرها. كما سنتعاون شركتنا بشكل كامل مع السلطات التنظيمية في التحقيق في أي ادعاءات أو مخاوف تتعلق بالفساد.

٦. آليات الإبلاغ

تشجع شركتنا الموظفين والأطراف الثالثة التي تعمل معنا على الإبلاغ عن أي فساد مشتبه به أو سلوك غير أخلاقي. وقد أنشأت الشركة نظاماً سرياً للإبلاغ عن المخاوف عبر الهاتف والبريد الإلكتروني. سيتم التعامل مع التقارير بجدية والتحقيق فيها بسرعة. كما تضمن شركتنا أن الشخص الذي يقدم تقريراً بنية حسنة لن يتعرض لأي عواقب.

٧. التدريب والتوعية

تلتزم شركتنا بضمان أن جميع الموظفين والشركاء التجاريين على دراية بهذه السياسة والمخاطر المرتبطة بالفساد. سيتم عقد برامج تدريبية منتظمة لتعليم الموظفين كيفية التعرف على الأنشطة الفاسدة ومنعها وفهم الآثار القانونية لانتهاك هذه السياسة.

٨. عواقب عدم الامتثال

قد يؤدي انتهاك هذه السياسة إلى اتخاذ إجراءات تأديبية، بما في ذلك إنهاء العمل أو العقود. في الحالات التي يُشتبه فيها بأنشطة غير قانونية، سنتعاون شركتنا بشكل كامل مع السلطات المعنية، وقد يتم اتخاذ إجراءات قانونية.

9. Responsibilities

٩. المسؤوليات

- **Management:** Ensure that anti-corruption policies and practices are implemented effectively across all departments.

-إدارة الشركة: ضمان تنفيذ السياسات والممارسات لمكافحة الفساد بشكل فعال عبر جميع الأقسام.

- **Employees:** Act in accordance with this policy, report any suspicious activity, and take appropriate action to prevent corruption.

-الموظفون: التصرف وفقاً لهذه السياسة، والإبلاغ عن أي نشاط مشبوه، واتخاذ الإجراءات المناسبة لمنع الفساد.

- **Third Parties:** All suppliers, contractors, and business partners must comply with BAAC's Anti-Corruption Policy. BAAC will monitor and take appropriate actions to ensure compliance.

-الأطراف الثالثة: يجب أن يمثل جميع الموردين والمقاولين الثانويين والشركاء التجاريين لسياسة مكافحة الفساد الخاصة بشركتنا. كما ستقوم شركتنا بمراقبة واتخاذ الإجراءات المناسبة لضمان الامتثال لهذه السياسة.

10. Review and Monitoring

١٠. المراجعة والمراقبة

This policy will be reviewed regularly to ensure its relevance, effectiveness, and alignment with local and international legal frameworks. The company will conduct regular audits to monitor compliance and identify potential risks.

سيتم مراجعة هذه السياسة بانتظام لضمان ملاءمتها وفعاليتها ومواءمتها مع الأطر القانونية المحلية والدولية. ستقوم الشركة بإجراء تدقيقات منتظمة لمراقبة الامتثال وتحديد المخاطر المحتملة.

11. Conclusion

١١. الختام

BAAC firmly believes that our success is built on trust, integrity, and transparency. We are committed to promoting a culture where corruption and unethical behavior are not tolerated. By adhering to this Anti-Corruption Policy, we ensure that our operations are conducted with the highest standards of ethical behavior, contributing to our company's reputation as a trusted partner in Iraq and beyond.

تؤمن شركتنا إيماناً راسخاً بأن نجاحها مبني على الثقة والنزاهة والشفافية. نحن ملتزمون بتعزيز ثقافة عدم التسامح مع الفساد والسلوكيات غير الأخلاقية. من خلال الالتزام بهذه السياسة لمكافحة الفساد، نضمن أن تتم عملياتنا وفقاً لأعلى معايير السلوك الأخلاقي، مما يساهم في سمعة شركتنا كشريك موثوق في العراق و الخارج.

Babylon Almostaqbal Co.

المدير المفوض

Managing Director

شركة بابلون المستقبل